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Адрес O-I Packaging Solutions 
1000 Green Island Road 
American Canyon, CA 94503

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
O-I Packaging Solutions provides a full range of glass packaging products to the North American beer, wine, spirits, food and beverage industries. The
spectrum of products we offer includes an extensive selection of shapes, colors, run length, packaging and decoration. Manufactured with precision
and attention to detail, our glass bottles and jars reflect the same craftsmanship, innovation and passion as the products they contain.

Pleasing to the eye, gratifying to the touch and delightful to the palate, glass containers from O-I Packaging Solutions combine optimum protection with
appealing design. Food and beverages served from glass look and taste better for one simple reason: glass is the best packaging option – and
consumers know it.

Company Profile of O-I Packaging Solutions

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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